
 
Acta de la Junta ordinària de la Facultat d’Economia i Empresa 

30-09-2024, 9:30h  

 
El 30-09-2024 a les 9:30 hores, s’inicia la sessió ordinària de la Junta de la 

Facultat d’Economia i Empresa (FEE) a la sala SB02 del edifici Gaspar Melchor de 
Jovellanos. Assisteixen a la junta els membres que es relacionen (en ordre alfabètic):  
 
Aguiló Segura, Paula Maria 
Alonso Paulí, Eduard 
Balart Castro, Pau 
Bouché, Stèohane Philippe 
Bru Martínez, Lluís 
Buades Garau, María Asunción 
Buades Mir, Pedrona 
Bujosa Bestard, Àngel 
Calveras Maristany, Aleix 
Carretero Gómez, José María 
Genovart Balaguer, Juana Isabel 
Jacob Escahuriaza, Marta 
López Rodríguez, Sofía 
Massot Perelló, Mª Magdalena 
Mauleón Méndez, Emilio 

Mérida Gutiérrez, Adrian 
Mir Buades, Margarita 
Pacual Gascó, Roberto 
Payeras Llodrà, Margalida 
Pons Florit, Pedro David 
Portella Carbó, Ferrán 
Rosselló Nadal, Jaume 
Rubí Barceló, Antoni 
Seguí Beltrán, Andreu 
Troster, Victor Emilio 
Tugores Ques, Maria 
Vaello Sebastià, Antoni 
Valle Valle, Elisabeth 
 

 
Excusen la seva assistència: 
Álvarez Aranda, Rocío                                        Pascual Fuster, Bartolomé 
Capó Parrilla, F. Javier                                       Ribas Boned, María Antonia 
Groizard Cardosa, José Luis                               Valero Sierra, Oscar          
Martín Oliver, Alfredo 
Munar Muntaner, Esperanza 

 

 
S’inicia la sessió, el degà José María Carretero dona les gràcies a tots per assistir i 

tot seguit, es tracten els diferents punts de l’ordre del dia.  
 

 
Punts de l’ordre del dia: 
 
1. Aprovació, si escau, de les actes de les sessions anteriors 

Les actes queden aprovades per unanimitat dels assistents. 
 
2. Informació del deganat 

a) Informes favorables d’ANECA a les reformes dels plans de GADE i de GECO 

Per una part, es va incrementar els numerus clausus de GADE a 430 places, ja que 
no s'havien contemplat les places de les Seus de Menorca i Eivissa ni les dels 
dobles graus.  

D'altra banda, es varen introduir totes les esmenes obligatòries resultants del 
processos de seguiment i de renovació de l’acreditació dels nostres títols de 
GADE i GECO i es van adaptar les memòries del plans d’estudis al Real Decreto 
822/2021 i a la Ley Orgánica del Sistema Universitario 2/2023. 



El degà agraeix la implicació i la feina feta als membres del equip, a na Gemma 
Jiménez i Jennifer Aguilera de la UGEG i a la vicerectora de Gestió i Política 
Acadèmica de Grau.  

b) Informació de matrícula a primer curs 2024-25 

El degà informa sobre el nombre de matrícules noves (alumnes de primer curs 
sense incloure trasllats d'expedient): als estudis de GADE de 280 places 
disponibles s'han matriculat 254 alumnes; a la Seu de Menorca el nombre de 
nous estudiants ha estat de 15 i a la Seu d’Eivissa i Formentera de 16 (amb 30 
places disponibles a cada Seu); als estudis de GECO la matricula ha estat de 87 
alumnes (amb 90 places disponibles); i a GET2 de les 30 places ofertes se n'han 
omplert 29. 

El degà ha assenyalat que les notes de tall han estat de 5. El professor Emilio 
Mauleón ha comentat que seria interessant conèixer la distribució de les notes 
d'ingrés i el professor Jaime Roselló, a més, conèixer quin ha estat l'ordre de 
l'opció d'ingrés.  

c) Informació del programa de tutories entre iguals 

El programa de tutories entre iguals es va posar en marxa amb l'anterior equip 
i no es van aconseguir resultats molt satisfactoris: hi havia tutors però no els 
alumnes suficients que volguessin ser tutoritzats. 
Tot i això, s'ha decidit reprendre aquest programa. La vicedegana Paula Aguiló 
explica que el programa ara compta amb dues alumnes col·laboradores a les 
quals se'ls podrà realitzar qualsevol consulta tot l’any mitjançant el correu 
electrònic. Les alumnes han rebut formació per part de la UGEG i ajudaran a 
les Jornades d'Acollida, a les xerrades dels nostres estudis als instituts, a la 
celebració de les Olimpíades, així com en alguna altra activitat proposada per 
l’Oficina per al Programa d’Orientació i Transició a la Universitat de les Illes 
Balears (Port UIB). Demana que els professors de primer redirigeixin a aquestes 
alumnes col·laboradores a aquells alumnes que detectin que necessitin de la seva 
ajuda. 
Andreu Seguí comenta que seria important fer un sondeig per saber què 
necessiten els alumnes, per exemple, com connectar-se a Eduroam. Paula Aguiló 
contesta que, efectivament, és important i que s'està preparant per a l'any que 
ve. 

d) Protocol de gestió d’avaluació acompliment docència 

El Degà presenta, per iniciativa de la Comissió de Garantia de Qualitat, una 
versió preliminar del Protocol de gestió d’avaluació de compliment de docència. 
Explica que a partir de les dades disponibles, com les enquestes, l'objectiu és 
detectar problemes i intentar proposar solucions. 

Agraeix la implicació dels directors de departament, als quals els ha semblat una 
bona idea. 

e) Informació defenses TFGs en acte públic 

El Degà recorda que els TFGs han de ser defensats en un acte públic 
obligatòriament. No fer-ho suposa incomplir el RD822, 14.6, el que posa en risc 
l'obtenció del títol. 

Aquest any ha estat la primera vegada que s'ha fet i, evidentment, hi ha coses 
que cal millorar. En el cas de presentacions online, cal notificar l'adreça no només 
als professors sinó també als alumnes. 



f) Recordatori renovació i transformació de les aules d’informàtica 

El Degà informa que les aules d'informàtica no estan assignades a la FEE i que 
a proposta dels vicerectorat de Campus i Universitat Saludable, del vicerectorat 
d’Estudiants i del vicerectorat d’Innovació i Transformació Digital, donat un 
estudi de l’ús i l’ocupació d’aquestes aules, es va decidir les següents actuacions: 

− AIJO01: Substitució dels 55 PCs antics per màquines noves (actualment 
en procés d’adquisició per part del vicerectorat d’Innovació i 
Transformació Digital). 

− AIJO02: Reconversió en sala d’estudi i treball oberta per estudiants 
(projecte de moblat per part dels vicerectorats de Campus i Universitat 
Saludable i d’Estudiants). 

− AIJO03: Substitució dels 27 PCs antics per màquines noves (actualment 
en procés d’adquisició per part del vicerectorat d’Innovació i 
Transformació Digital ). 

− AIJO04: Substitució dels 27 PCs antics per 27 portàtils (actualment en 
procés d’adquisició per part del vicerectorat d’Innovació i Transformació 
Digital ). 

− AIJO05: Eliminació dels 27 PCs antics, moblat flexible i mòbil però per a 
ús amb equips informàtics pròpies dels usuaris (projecte de moblat per 
part del vicerectorat d’Economia). 

− AIJO06: Reconversió en sala d’estudi i treball oberta per estudiants 
(projecte de moblat per part dels vicerectorats de Campus i Universitat 
Saludable i d’Estudiants). 

El Degà indica que els professors tinguin en compte aquesta informació per 
planificar els exàmens a les aules d'informàtica. 

El professor Antoni Vaello comenta que els equips de projecció d'alguna de les 
aules d'informàtica necessitarien ser renovats pel mal funcionament actual. 
 

3. Aprovació de la liquidació del pressupost de 2023 

El Degà presenta la liquidació del pressupost del 2023. Destaca que el saldo positiu 
és degut, en primer lloc, perquè hi ha una partida d'uns 25.000 euros que serà 
destinada al projecte, planificat conjuntament amb el deganat de Dret, de moblar els 
espais comuns. Precisament, a causa del canvi de l'equip deganal de la Facultat de 
Dret, aquest projecte s'ha demorat.  

En segon lloc, estava previst continuar amb el cablatge de les aules. No obstant això, 
el vicerectorat d'Economia ens va notificar que hi hauria recursos per finançar 
algunes infraestructures a tots els centres de la universitat, pel que vàrem presentar 
un Pla d'inversions als espais docents de la FEE on vàrem incloure el cablejat de les 
aules per intentar evitar sufragar nosaltres la despesa que això comporta. 

Davant la petició del professor Emilio Mauleón, s'informa que en aquest Pla 
d'inversions també s'ha considerat la renovació dels projectors. Concretament, en 
converses amb la Directora del Servei de Recursos Audiovisuals, hem demanat 
finançament per comprar projectors làser. 

La liquidació del pressupost de 2023 queda aprovada per unanimitat dels assistents. 

 



4. Aprovació, si escau, de la proposta de canvis de la normativa de TFG 

El vicedegà Pau Balart explica que els canvis responen a aclariments i matisos a la 
redacció sobre la presentació pública del TFG. Incideix que en cas de no realitzar-
se la presentació, el TFG serà qualificat com a “No presentat”. També explica que 
s'han flexibilitzat els criteris per sol·licitar convocatòria anticipada. 

A la documentació adjuntada a la convocatòria d'aquesta Junta s'ha inclòs la 
normativa de TFG destacant en vermell els canvis que es proposen. 

Roberto Pascual comenta que seria més apropiat que l'exposició pública fos davant 
d'un altre professor en comptes del tutor. Pau Balart planteja discutir-ho al Consell 
d'Estudis fent una convocatòria especial per tractar tot allò referent al TFG. 

La proposta de canvis queda aprovada per unanimitat dels assistents. 

5. Aprovació, si escau, de la normativa del Consell d’Estudis 

La vicedegana Paula Aguiló destaca de la normativa proposada la creació d'una 
comissió permanent per a l'aprovació de les adaptacions de les guies docents i la 
creació d'una comissió permanent dels coordinadors de les assignatures dels graus 
de la FEE. 

La normativa queda aprovada per unanimitat dels assistents. 
 

6. Aprovació, si escau, de la proposta de la normativa per canvis de grup 

S'aclareix que no es tracta d’aprovar una normativa nova, sinó d’aprovar una 
modificació a la normativa actual.  

La modificació afecta l’article 1.d. i té per objectiu permetre la reassignació dels 
estudiants per part de l’equip deganal no només a diferents grups mitjans i petits, 
sinó també a diferents grups grans per equilibrar, si fos necessari, la matricula als 
diferents grups. 

La modificació queda aprovada per unanimitat dels assistents. 

7. Assumptes de tràmit 

 No n’hi ha 

8. Torn obert de paraules 

El professor Andreu Seguí demana que es rebaixi el requisit dels 60 ECTS a 54 
ECTS aprovats perquè els alumnes puguin optar a les places d’alumnes 
col·laboradors i, així, evitar que algunes d’aquestes places quedin desertes. 
A més, assenyala que cal corregir la incoherència existent entre la informació de 
l'expedient que tenen els alumnes a Aula Digital i Acadèmic. 

 
 

La sessió finalitza a les 10:30 hores, aproximadament. 


